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podpis

Na podstawie art. 24 ust 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40 ze zm.) w załączeniu przekazuję interpelację Pana Michała Brody Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju dotyczącą zaplanowania spotkania z Mieszkańcami Szczawna-Zdroju 

w zakresie następujących tematów:

1. informacja na temat uchwały antysmogowej,

2. przedstawienie dostępnych programów miejskich i zewnętrznych wspierających wymianę 

źródeł ciepła,

3. odpowiedzi na pytania Mieszkańców.
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w trybie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym

W związku z pismem bez adresowym wysłanym przez Burmistrza Marka Fedoruka 
informującym Mieszkańców o zbliżającym się terminie wprowadzenia sankcji na 
podstawie uchwały „antysmogowej" przyjętej przez Sejmik Województwa Dolnośląskiego 
z dnia 30 listopada 2017 roku,

wnoszę o zaplanowanie przez UM oraz Burmistrzów Marka Ćmikiewicza i Marka 
Fedoruka spotkania z mieszkańcami w tej sprawie. Spotkanie powinno być 
zrealizowane po godzinach pracy, jeszcze w lutym, w ogólnodostępnym miejscu 
na ternie miasta a jego zakres powinien obejmować następujące tematy:

1. Informacja na temat uchwały antysmogowej,
2. Przedstawienie dostępnych programów miejskich i zewnętrznych 

wpierających wymianę źródeł ciepła,
3. Odpowiedzi na pytania mieszkańców.

Ww. działanie uważam za niezbędne z powodu wielu pytań jakie rodzą się 
w głowach Mieszkańców po otrzymaniu rzeczonej informacji. Wiele osób nie wie gdzie 
szukać wsparcia w tym temacie. Mieszkańcy bez dostępu do internetu czy sm mają 
ograniczone możliwości w zorientowaniu się w sprawie. Wiele osób ma wątpliwości jakie 
powinno podjąć działania, żeby nie być narażonym na sankcje wskazane przez 
Burmistrza w piśmie tj. karę grzywny w zakresie od 20 zł do 5.000 zł. W interesie całej 
szczawieńskiej społeczności powinno być zadbanie o jakość powietrza w naszym mieście 
przy maksymalnym wsparciu dla Mieszkańców, którzy jeszcze nie dokonali wymiany 
źródeł ciepła, co przyspieszy ten proces i powozli uniknąć im kar, o których informuje 
Burmistrz.

Deklaruję pomoc w poinformowaniu mieszkańców o miejscu i terminie spotkania.

Signed by / 
Podpisano przez:

Michał Broda Michał
BRODADate / Data: 

2024-02-13 
09:39 #KonkretnyRadny


